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Svenska Brukshundklubbens utskott för 

avel och hälsa 

PROTOKOLL 6/2024 

 

Datum: 2024-06-24 

 

Tid: Kl. 19:00- 21:20 

 

Plats: Digitalt Teams, 19:00-21:00 

 

Ordförande:  Jeanette Forssman 

 

Närvarande: Yvonne Brink 

Ann Essner  

John Örvill  

Daniel Svensson 

 

Anmält förhinder: 

 

Camilla Rönnqvist 

Britta Agardh 

 

Från kansliet: - 

 

   

Övriga deltagare: 

 

 

Justerare: Ann Essner  

Vid protokollet: Jeanette Forssman 
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1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE  
Jeanette hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. Daniel hälsades 
speciellt välkommen som ny sammankallande i UGM. Han presenterade sig – och övriga gjorde 

detsamma.  

2. VAL AV JUSTERARE 
Ann Essner valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
Utskottet beslutade att godkänna förslaget på dagordning. 

4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Protokoll nr. 5 skickar John som var justerare till handläggaren fvb till FS. 

5. AKTUELLA DISPENSER 

• 2024-06-05 Dispens 9 deltagare MH Schäferklubben Stehag 

Utskottet beslutade redan 2024-06-09 om att godkänna dispensansökan. 

• 2024-06-22 Dispensansökan för överårighund som tidigare blivit underkänd på MT   
Utskottet beslutade att inte godkänna dispensen och att handläggaren informerar ägaren om 
beslutet. 
 
 

6. MINNESANTECKNINGAR FRÅN UTSKOTTSGRUPPERNA 

• UGE Minnesanteckningar 2024-05-28 

• UGM Minnesanteckningar 2024-06-17 

• UGH informerade om uppföljningsarbete mot Prov & Tävling betr. värmeanvisningar samt 

fortsatta arbetet kring uppföljningen av SBK hundhälsa 2024. 

 

7. EKONOMI  
• Uppdaterad budget 2024-05-31 

• Utfallsrapport begärd från ekonomiavdelningen 

• Jeanette informerar om den rådande kris som SBK befinner sig i. 

• Bidrag från SKK till mental- och avelskonferens för 2026 ska vara inlämnat senast 2024-

07-01. Beslutade att handläggaren får i uppgift att ombesörja detta med hjälp av 

ansvariga i respektive utskott dvs UGM och UGA. 
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8. BESLUTS- OCH UPPFÖLJNINGSÄRENDEN 
• Hemställan sänkt åldersgräns för exteriörbeskrivning. 

Inväntar svar från SKK 
 

9. KONFERENSER OCH UTBILDNINGAR 
• Lathundsutbildningen 

2024-08-31--09-01 Förberedande Lathundsutbildning, digital 
2024-09-07 -08 Lathundsutbildning, fysisk. UGA har fått offert från Scandic Västerås och John 
bifogar offert till utskottet för godkännande. Aktivitetsmallen återstår för John att fylla i. 

 

• Brush- up, Exteriörbeskrivare  
19–20 oktober 2024 
UGE konstaterar att endast 6–8 personer visat intresse varför de ser över möjligheten att skapa 
ett bredare möte med nystartkurser för exteriörbeskrivare men även för dem som är beskrivare 

idag men som vill vidareutbilda sig på fler raser. Beslutade att Yvonne återkommer med 
förslag när UGE hunnit arbeta fram nytt upplägg. 

 

• Utställning i samband med European Dog Show 2026 

Då frågor inkommit kommer UGE sätta ihop information om vad som gäller för att 

rasklubbarna vid arrangemang av Rasspecialer. Beslutade att Yvonne återkommer med 
underlag. 
 

• RASRUS konferens 
2024-11-02- 03 
Utskottet beslutade att samtliga utskottsgrupper senast 1 juli ska inkomma med tre 
ämnen/områden till RASRUS konferensen. Även tips på föreläsare diskuterades.  
 

• MH konferens 2025 

Fler detaljer kring när och var kommer UGM boka under hösten. 

 

• Informationen om MT domarkonferenserna  
2024-10-13- Skellefteå Brukshundklubb 

2024-11-09- Tollarps Brukshundklubb 
2024-11-10- Romelanda Brukshundklubb 

2024-11-24 Stockholm och Lorentz återkommer om vilken klubb 
 

 

10. RAPPORTER 
• Sammankallande för utskottet 

Jeanette informerade om vikten av att samordna uppdrag till handläggaren och att inte var 

och en ringer/mejlar kansliet för att få hjälp utan att vi i första hand försöker lösa det i 
utskottet. Att vi försöker samordna uppdragen till handläggaren. Det är viktigt att även 
informera utskottsgruppernas deltagare - speciellt i dessa tider när SBK-tävling är en så stor 
belastning. 

Jeanette informerade även om vikten att använda Teams – flera utskottsgrupper har inte sina 

arbeten och underlag i Teams utan på sina egna datorer och detta är väldigt sårbart – en 
uppföljning bör ske regelbundet, så att alla utskottsgrupper använder Teams så som det är 
tänkt. 
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• Kansliet 

Inväntar fortsatt underlag för vilka personer som rasklubbarna anmält till SKK:s 
avelsfunktionärsutbildningar. 

 

• UG avelssamordning 

Fortsatt arbetar UGA med HD-gruppen samt att SKK ska lägga upp hänvisning till MH-resultat 
för föräldradjuren på SKK:s Köpa valp.  
UGA får via sammankallande en uppdragsbeskrivning för att kunna arbeta fram en projekt- och 

tidsplan för definition avelsutvärdering samt fortsätta arbetet kring definition brukshund. 

Beslutade att John ska inkomma med en projekt- och tidsplan senast 1 augusti.  
 

• UG exteriör 
UGE arbetar vidare med att färdigställa exteriörprotokollen, SBK-tävling och protokollen, 
vidareutbildning för exteriörbeskrivare på andra raser samt arbetskravet för utländska 

brukshundar för att få titeln SEUCh. 

Diskussion om det fortsatt finns oklarheter kring SSPK vid arrangemang av MT. Detta verkar 

vara en tolkningsfråga vad avser MT-reglerna. Beslutade att UGE klargör för SSPK vad som är 
menat. UGM tar den ev. oklarheten med sig till framtida revideringsarbete. 
 

• UG hälsa och friskvård 

Arbetar vidare med uppföljningsarbete mot UG Prov & Tävling betr. värmeanvisningar samt 

fortsatta arbetet kring uppföljningen av SBK hundhälsa 2024. 
 

• UG mental  
UGM informerade om det pågående arbetet som fortlöper enligt plan där kvalitetssäkring är 

fokus. 
 

• Valpbeskrivarutbildning/konferens – Rapporten från Hans Temrin är inlämnad och visar att 

MV inte ger direkta kopplingar till MH. Inga-Lill och Ann som är ansvariga för projektet kommer 
återkoppla om hur man eventuellt kan arbeta vidare med enkäten ”Hunden i vardagen” och 

hur/när detta ska genomföras för att ge relevant information om valpen. De kommer 
återkoppla med om hur en handlingsplan kan se ut och därefter tas beslut om hur projektet ev. 
kan fortskrida. 

 

 

11. DISKUSSIONSÄRENDEN 
• Medlemmar i utskottsgrupperna 

Hur arbetar utskottsgrupperna och hur får de information? Denna diskussion togs under 
rapporter. 

  

• Teamsanvändning 

Har alla medlemmar tillgång till Teams och vad för information läggs upp? Denna information 

togs under rapporter. 
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12. INKOMNA SKRIVELSER, PROTOKOLLSUTDRAG M.M. 
 

• 2024-06-04 Avstängd hund Australian shepherd  
• 2024-05-28 SKK Klubbar som angivit ICKE hänvisning  
• 2024-06-04 Frågor rörande EDS (se ovan Yvonne tar fram info)  

• Exteriörbeskrivares uppdrag och ansvar (Yvonne som har svarat)  

• Protokollsutdrag från FS § 150 Sund och hållbar hundhållning  
• Protokollsutdrag från FS § 154 Ärende gällande domare för mentaltest  
• Protokollsutdrag från FS § 148 Åtkomst till Teams 

 

13. UTGÅENDE SKRIVELSER 

  

• Uppdaterad budget skickad till GS och ekonomiavdelningen. (Uppdaterad budget_2024-

05-31)  

• Behov av utbildning avelsfunktionärer skickad till SKK  
 

14. ÖVRIGA FRÅGOR 

• Bör MV fundera på att byta namn på beskrivningen då den inte har något med MH att göra? 

En tanke som bör framföras till ansvariga. 

 

15. ÄRENDEN TILL FS 
Inget. 

16. OMEDELBAR KOMMUNIKATION AV FASTSTÄLLDA BESLUT  
Inget. 

 

18. NÄSTA SAMMANTRÄDE – 2024-08-12 kl. 19:00 

 

19. SAMMANTRÄDETS AVSLUTANDE 
Jeanette tackade för kvällens möte och önskade alla en fortsatt trevlig vecka. 

 
 

 


